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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Ekström (S)

2016/17:538 Naturbruksprogrammet

Skolverket har lämnat förslag till regeringen om att inte införa nya inriktningar 
inom naturbruksprogrammet i gymnasieskolan. Detta har gjorts i två steg. Dels 
i april detta år, då Skolverket bland annat föreslår att naturturism tas bort ur 
examensmålen, dels i november, då Skolverket inte föreslår någon egen 
programinriktning för naturturism. Båda dessa redovisningar har skapat stor oro 
inom branschen, hos naturbruksskolorna och bland eleverna. 

Gymnasieutredningen är nu ute på remiss och kommer fortsatt att beredas av 
Regeringskansliet. Med anledning av detta vill jag ställa följande fråga till 
statsrådet Anna Ekström:

 

Avser statsrådet att behandla Naturbruksprogrammets utveckling inom ramen 
för arbetet med Gymnasieutredningen?

………………………………………

Caroline Helmersson Olsson (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-12-19
Besvaras senast
2017-01-02


